
Zápis z členské schůze oddílu st. tenisu TJ Lokomotiva Č. Lípa 

Schůze se konala 28. 04. 2023 od 18:00 hod. v hale stolního tenisu. Účast dle prezenční listiny. 

Zahájení - předseda oddílu ing. V. Milata přivítal přítomné, poděkoval jim za účast a předal slovo 
předsedovi TJ Lokomotivy Č. Lípa panu Z. Líbalovi. 

Pan Líbal na úvod seznámil přítomné s finanční situaci TJ za předsednictví p. Procházky a následně 
seznámil s rozborem hospodaření v současné době. Jeden z hlavních úkolů pro nový výbor TJ 
Lokomotiva Č. Lípa, postupné snižování hlubokého deficitu financí - se daří plnit. 

Poté dostal slovo předseda oddílu ing. V. Milata. Shrnul informace o finanční situaci oddílu. 
Zdůraznil, že je vážná a pro splacení všech provozních nákladů je zapotřebí zvýšení oddílových 
příspěvků, což za reálného předpokladu činí 5.000,- Kč na jednoho člena ročně. 

Dále seznámil přítomné s tím, že se cítí vyhořelý a zamýšlí na svou funkci abdikovat k 31.6.2023. 
Přítomní s porozuměním pokyvují hlavami, neboť si uvědomují, kolik práce pro oddíl i na úkor 
svého osobního volna vykonal. 
 
Diskuse 
 
 - reakce na zvýšení oddílových příspěvků přišla záhy. Např. Mgr. A. Reichlová informovala, že 
5.000,- Kč není neobvyklé u většiny sportovních oddílů.  
 
- p. Novák, zastupující družstvo seniorů, kteří hernu využívají, oznámil, že předběžnou informaci 
o zvýšení příspěvků prodiskutovali a že s navrženým zvýšení souhlasí. 
 
- p. Dašek (podnikatel) se hlásí k finanční podpoře. Výši a podmínky pro dar je nutné upřesnit s hl. 
výborem TJ Lokomotiva. Bohužel na pomoc s organizací práce pro oddíl nemá čas. 
 
- A. Bajer lituje, že dobrovolných trenérů mládeže je pomálu. Bude iniciovat nábor mezi rodiči. 
 
- ing. Flanderka navrhuje vícečlenný výbor oddílu, možné zapojení vedoucích soutěžních 
družstev. 
 
- Mgr. M. Nolová se hlásí k organizování náborových akcí převážně mezi mládeží na školách. 
 
- V této činnosti se jí bude snažit pomáhat Fr. Just. 
 
- pořádek ve vybírání členských příspěvků 
 
- vedoucí družstev by měli zabezpečovat vybírání členských příspěvků dle platných soupisek 
 
- elektronické posílání zápisů o utkání nadřízenému svazu – STK 
 
- určení termínů mistrovských utkání mimo rozlosování 
 

- závěrem p. Líbal shrnul povinnosti oddílu vůči HV TJ Loko . Č.Lípa: 
- účast na schůzích VV TJ - bude zajišťovat ing. Flanderka a Fr. Just 
- doporučil využití facebooku na propagaci oddílu st. tenisu 
- udržovat aktuální informace na stránkách oddílu, bude zajišťovat P. Jaderný a F. Just 
 



Závěrečné slovo si vzal předseda oddílu a vyzval určené vedoucí družstev, spolu se členy stávajícího hlavního 
výboru oddílu, ke společné schůzce, kde bude projednána volba nového předsedy od 1.7.2023. 
Poděkoval přítomným, a zvláště předsedovi TJ p. Zdenkovi Líbalovi za aktivní účast a spolupráci s naším 
oddílem. 

 
 

Rekapitulace odsouhlaseného: 
 
 Pro rok 2023 se zvyšuje členský příspěvek na 5.000,- Kč 
 Cena za vyúčtování 1 km na cestovném se neprojednávala a tím zůstává na dříve schválených 
5,- Kč/km. 
 
V České Lípě 28. 04. 2023 

Zapsal: Jiří Reichl 


